
Medlemsmöte september 
SPF Gaffelby har som alla andra startat upp verksamheten efter 

Pandemin. Den 30/9 hälsade vår nye ordförande, Lars-Erik Berg en 

stor skara välkomna. Ny sekreterare är Lennart Sidenå. 

Eftersom årsmötet genomfördes per capsulam, fick parentationen för 

de som lämnat oss ske nu. 

Information från ordförande och från Barbro Jansson, RPR. 

Rolf Persson tog upp frågan om kontantbetalning. Det är OK även i 

fortsättningen. Men kan vi "lura" banken på några kronor så är giro 

bra. Vi får betala för att sätta in pengar på vårt konto. 

Att sitta tillsammans och äta är aldrig fel. I dag rostbiff och 

potatissallad, kaffe och kaka. 

Det skönsjungande paret, Chrisse och kompani fick stå för 

underhållningen. 

Två trotjänare, Bengt-Olof Lindelöf, styrelsen och Ulla Zetterberg, 

Valberedningen och köket, avtackades med present och applåder, för 

långt, idogt arbete. 

Som vanligt-lotteri, ovanligt-presentkort som vinster. Bra eller dåligt? 

Det är i alla fall lätt att bära hem. 

Klart slut, vi ses! 

Avsändare / skribent: Svea Höglund 


